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استاندار البرز:
شهرک گلخانه ای البرز
با ۷۰۰ فرصت اشتغال
راه اندازی می شود

استراماچونی: 
تیم های من همیشه 
هجومی بازی کرده اند

از اشتباهات رئال مادرید 
درس بگیرید؛

بحران بیخ گوش 
پرسپولیس 

رئیس قوه قضائیه:
همه دستگاه ها 

مأموریت پیشگیری 
از وقوع جرم دارند

شهید سید مرتضی آوینی:

شیطان در پناه آهن است و
ما در پناه ایمان

گویند مردکی از ینگه دنیا، مشتی گماشته را سوار بر بلمی 
هم  جماعت  آن  نمود.  گسیل  پارس  دیار  سوی  به  کرده 
طیاره ای کوک کرده بر بام آسمان پارس فرستادند تا شاید 
تمثالی بزنند و نقشی بردارند. اما مردانی از پارس طیاره را به گزند فلاخن 

زمین گیر کردند و مردک ینگه ای را غمگین.

ترامپ امروز بهتر از 
هر کسی فهمید

»لاف در غریبی« یعنی چه!

ترامپ جا زد:

بدون هیچ شرطی 
آماده مذاکره با ایران هستیم

شكار پهباد ،
سیلي جدید به امریكا..!



2
روزنامه اقتصادی - ورزشی

شنبه اول تیر 1397 - شماره 244
خبری

نماینده عالی دولت در استان البرز 
های  فرصت  با  است  امید  گفت: 
این  نظرآباد  در  موجود  کشاورزی 
در  قطب  یک  عنوان  به  شهرستان 
بخش کشاورزی کشور شناخته شود.
اداره  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
کل روابط عمومی و امور بین الملل 
استانداری البرز، شهبازی در مراسم 
آغاز عملیات اجرایی شهرک گلخانه 
صبح  که  آباد(  سپهر)چوپان  ای 
آباد  چوپان  روستای  در  پنجشنبه 
با  شد،  برگزار  نظرآباد  شهرستان 
بسیار  دستاوردهای  اینکه  به  اشاره 
خوبی طی چند روز اخیر در البرز رقم 
خورده، افزود: در هفته ای که گذشت 
صنعتی  دارویی  تخصصی  شهرک 
برکت برای اولین بار در کشور با ۷ 

هزار نفر اشتغال، آغاز به کار کرد.
وی ادامه داد: اکنون مردم پاک نهاد 
البرز در قالب بخش خصوصی در 
جای جای استان البرز منشا رونق 

تولید و اقتصاد شده اند.

الهی  فضل  به  گفت:  شهبازی 
حال  در  جدیت  و  اهتمام  با 
بسترهای  ایجاد  برای  برنامه ریزی 
مردم  رضایتمندی  و  رفاه  آرامش، 

در البرز هستیم.
وی افزود: با تلاش هایی که صورت 
همراه  ملی  ویژه  توجه  گرفته، 
البرز  به  ملی  مسئولان  حضور  با 
معطوف شده و کارهای بزرگی در 
در  همچنان  و  گرفته  شکل  البرز 

دستور کار است.
استاندار البرز با بیان اینکه نظرآباد 
ظرفیت های فراوانی در حوزه های 
مختلف دارد، اضافه کرد: امید است 
با فرصت های کشاورزی موجود در 
عنوان  به  شهرستان  این  نظرآباد 
کشاورزی  بخش  در  قطب  یک 

کشور شناخته شود.
وی با اشاره به محدودیت منابع آبی 
برای استفاده در بخش کشاورزی، 
ای  گلخانه  شهرک  اولین  گفت: 
کشور با بهره برداری از فناوری های 

نوین و روز دنیا پیرو تفاهم نامه ای 
با وزیر جهاد کشاورزی در نظرآباد 

احداث می شود.
شهبازی افزود: برای مقابله با تحریم 
های ظالمانه در بخش های مختلف 
از جمله کشاورزی باید از امکانات 
موجود بهترین بهره برداری را برای 
رسیدن به خودکفایی داشته باشیم.

این  ایجاد  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شهرک گلخانه ای تاکنون 9 میلیارد 
عنوان  داشته،  بر  در  هزینه  تومان 
کرد: با آغاز به کار این امکان مهم 
برای بیش از ۷00 نفر اشتغال ایجاد 
می شود و تولید محصولات گلخانه 

ای البرز 10 برابر افزایش می یابد.
منابع  اکنون  گفت:  البرز  استاندار 
های  بارش  به  توجه  با  البرز  آبی 
باید  ولی  است  خوب  بسیار  اخیر 
اصلاح الگوی مصرف را در دستور 
کار داشته باشیم تا آیندگان نیز از 
این نعمت الهی بهره مند شوند، بر 
این اساس با احداث شهرک گلخانه 

آباد ۷0 درصد کاهش  ای چوپان 
مصرف آب در بخش کشاورزی را 

خواهیم داشت.
وی افزود: اتحاد و هم افزایی موجود 
در مجموعه البرز موجبات رشد و 
توسعه این استان و مشارکت هر چه 
بیشتر بخش خصوصی بر ای تسریع 

در این مسیر را فراهم کرده است.
استاندار البرز وضعیت آبرسانی به 
روستای نجم آباد را در منزل یکی 
از روستاییان مورد بررسی قرار داد

نماینده عالی دولت در استان البرز 
اهالی  از  یکی  منزل  در  حضور  با 
روستای نجم آباد، وضعیت آبرسانی 
مورد  نزدیک  از  را  روستا  این  به 

بررسی قرار داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
امور  و  عمومی  روابط  کل  اداره  از 
بین الملل استانداری البرز، شهبازی 
ظهر پنجشنبه با اسماع گلایه اهالی 
روستای نجم آباد از شرایط آب شرب 
این روستا در منزل یکی از روستاییان 
از نزدیک به بررسی مشکل پرداخت.
مسئولان  بازدید  این  از  پس  وی 
آبفای البرز را برای اتخاذ تدابیر لازم 
در کمترین زمان ممکن مامور کرد.
اندازی یک  این دستور راه  از  پیش 
حلقه چاه برای تامین آب شرب این 
منطقه صادر شده بود که مدیرکل 
ماموریت  استانداری  روستایی  امور 
پیگیری لازم جهت تسریع در استقرار 

امکانات لازم برای این امر را دارد.
استاندار البرز دیدار چهره به چهره 
با مردم و شنیدن مشکلات، موانع و 
دغدغه های آنها را همواره در دستور 
است  باور  این  بر  چراکه  دارد  کار 
از  را  مسئولان  دیدارهایی  چنین 
مشکلات بطن جامعه آگاه می کند.

استاندار البرز:

شهرک گلخانه ای البرز با ۷۰۰ فرصت اشتغال
راه اندازی می شود

گفت:  فردیس  شهرستان  جمعه  امام 
سرنگونی پهپاد آمریکا نشان از توان دفاعی 

و بازدارندگی کشور ایران دارد.
از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
در  ایمانی  اکبر  علی  الاسلام  ایرنا، حجت 
در  افزود:  فردیس  جمعه  نماز  خطبه های 
آمریکا  جاسوسی  هواپیمای  کردن  ساقط 
نشان دادیم که اجازه تعرض هیچ قدرتی را 

به حریم جمهوری اسلامی نخواهیم داد.
و  تهدیدها  توطئه ها،  کرد:  اضافه  وی 
تحریم های نظام استکباری و آمریکا علیه 

کشورمان در سال های اخیر با تدابیر رهبری 
شکست خورده و از این پس نیز با شکست 

همراه خواهد بود.
گران ترین  آمریکایی ها  داشت:  اظهار  وی 
پهپاد خود را به سمت ایران فرستادند که 
این پهباد در استان هرمزگان توسط نیروهای 
مسلح مورد هدف قرار گرفت و ایران از این 

آزمایش سربلند بیرون آمد.
ایمانی با بیان اینکه رییس جمهور آمریکا 
ایران را سرجای  اعلام کرده است که اگر 
خود ننشانیم دیگر نخواهیم توانست، خاطر 

آنها  پهپاد  دادن  قرار  هدف  با  کرد:  نشان 
در کشورمان به دشمنان ثابت شد که اگر 
ایران  به  تعرضی  کوچک ترین  بخواهند 
اسلامی داشته باشند با برخورد جدی نظام 

جمهوری اسلامی مواجه خواهند شد.
امنیت  دبیر شورای  اعلام  به  اشاره  با  وی 
مبنی بر اینکه یکی از دستگاه های جاسوسی 
دشمن توسط سربازان گمنام امام زمان )عج( 
کشف و جاسوس های آنها شناسایی شده 
است، گفت: سازمان سیا امروز دیده که چه 

رو دستی از ایران خورده است.

جنگل  قانون  گفت:  فردیس  جمعه  امام 
اکنون در جهان حاکم است و نظام جمهوری 
اسلامی ایران روی صلح و مسایل شخصی 
خود به مذاکره نمی نشیند و کسانی که سر 
صحبت مذاکره دوباره با آمریکا را باز می کنند 
باید بدانند که این کشور دوباره بر سر میز 

مذاکره همچون برجام نخواهد نشست.
دکتر  شهادت  سالروز  خرداد   ۳1 به  وی 
چمران اشاره کرد و گفت: شهید چمران 
انقلاب  ملی  و  برجسته  شخصیت های  از 
اسلامی بود و اگر در سخنان حضرت امام 

)ره( و رهبر معظم انقلاب در مورد این شهید 
گرانقدر دقت کنیم مایه دقت و عبرت برای 

ما خواهد بود.

امام جمعه فردیس:

سرنگونی پهپاد آمریکا نشان از بازدارندگی ایران دارد

ترامپ امروز بهتر از هر کسی 
فهمید »لاف در غریبی« یعنی چه!

می گویند دیشب در محافل 
تصمیم گیری آمریکا چون 
بوده  برپا  غوغایی  کنگره 
است. از یک طرف مشاوران 
سفارشی ترامپ که جملگی 
نمک گیر قارون های جنوب 
شیاطین  و  فارس  خلیج 
صهیونیست ها هستند دم از 
لزوم تلافی هدف قرار گرفتن 
پهباد افسانه ای شان از طرف سپاه پاسداران، می زدند  و از 
یک طرف ژنرال های پنتاگون که ترامپ را از این کار برحذر 
می داشتند چرا که به قول توئیت فرناز فصیحی نویسنده 
ارشد وال استریت ژورنال: اینکه ایران حملات حتی محدود 
آمریکا را تلافی نکند توهمی خطرناک است. هرکس این 

تخیل را به کنگره قبولانده یا متوهم است یا احمق .
نتیجه هم معلوم شد؛ ترامپ پا پس کشید! آنچه امروز بیش 
از پیش هویدا می شود درخشان شدن دوام و قوام و  اقتدار 
ملت و نظامی است که آرام و مطمئن مسیر بزرگی را با 
تمام ناملایماتش طی می کند و دشمنانش به جز »لاف 
در غریبی« چیزی در مقابلش ندارند. آنان که تا دیروز این 
منطقه را ملک مطلق خود و ملیجک های گماشته خود می 
پنداشتند امروز خود را در مقابل اراده ملتی می بینند که 
سابقه چند بار امپراطوری را در حافظه تاریخی خود محفوظ 
دارند. امروز روزی است که دشمنان ایران وادار می شوند تا 
تمام زبونی خود را در مقابل اقتدار این دولت ملت ایستاده 
بپذیرند و بدانند که دوران »بزن در رو« تمام شده و ایران 

تهدید را در هر سطحی با تهدید پاسخ می دهد.
امروز روز رو سیاهی آنانی است که چهره کریه آمریکا را 
بزک می کردند و از این هیولای پوشالی و ابلیس ضعیف 
برای ایرانیان قدیس قدرتمند می ساختند و در نگاشته 
بر حقانیت  را دال  توخالی   این هیولای  هایشان قدرت 
عملکرد ظالمانه اش می انگاشتند. حال با تمام اتفاقاتی که 
در همین چند روزه از حملات مجاهدین انصارالله در یمن 
به تاسیسات حیاتی عربستان  تا سرنگون شدن پهباد افسانه 
ای ارباب سعودی ها در دریای عمان اتفاق افتاده معلوم می 
شود دوران مظلوم ماندن وارثین به استضعاف کشیده شده 
زمین در حال پایان است چرا که وعده و اراده الهی است که 
وقتی مظلومان اراده کنند کاخ قارون ها و فرعون های زمین 

به لرزه در خواهد آمد و انشاء الله اینبار فرو خواهد ریخت .
ترامپ شاید ادای دیوانه ها را در بیاورد اما نه احمق است 
و نه دیوانه و امروز بهتر از هر کسی فهمیده لاف در غریبی 
یعنی چه و می داند اگر غلطی از وی سر بزند باید با آتشی 

رو به رو شود که حریف آن نیست.

سرمقاله

رضا تواضعی
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خلیلی با بیان اینکه کرج می تواند 
در  گردشگری  توسعه  برای  پلی 
گفت:  باشد  کشور  کلانشهرهای 
کرج با برخورداری از ظرفیت های 
موقعیت  بهترین  دارای  فراوان، 
جغرافیایی، آب و هوایی و منطقه 
ای برای جذب توریست و سرمایه 
و  پایین  بسیار  ریسک  با  گذاری 

سودآوری بالا است.

هوادار،  دنیای  گزارش  به 
اردکانی  خلیلی  محمدحسین 
روسای  اندیشی  هم  اجلاس  در 
گردشگری  کمیسیون های 
کلانشهرها  اسلامی  شوراهای 
به  که  کشور  استانهای  مراکز  و 
میزبانی اصفهان در حال برگزاری 
است، اظهار کرد: در گذشته جاده 

ابریشم را برای توسعه همکاری های 
آسیایی  کشورهای  بین  اقتصادی 
کلانشهرهای  امروز  اما  ساختند 
چنین  احداث  نیازمند  نیز  کشور 
فصل  تا  هستند  ارتباطی  مسیر 
تازه ای از تعاملات و همکاری های 

چندجانبه آغاز شود.
هم  و  ارتباط  متاسفانه  افزود:  وی 
اسلامی  شوراهای  بین  افزایی 
است  ضعیف  بسیار  کلانشهرها 
نیز  تعاملی  ضعف  این  خروجی  و 
عملکرد جزیره  و  ها  کاری  موازی 
ای است، چرا که امروزه مشکلات 
مشابه  بسیار  کلانشهرها  مبتلابه 
یکدیگر است و اگر یکی از شهرهای 
و  مطالعه  خاصی  معضل  روی 
بررسی کرده، دیگر شهرها نیز می 
توانند از دستاوردهای آن بهره مند 

شده و مجددا هزینه و زمان صرف 
موضوع نکنند.

او با استقبال از راه اندازی دبیرخانه 
گردشگری  کمیسیون  دایمی 
کلانشهرهای  اسلامی  شوراهای 
توسعه  بسترساز  را  آن  کشور، 
تعاملات، به اشتراک گذاری دیدگاه 
ها و همچنین الگوبرداری از تجربیات 
ادامه  و روش های موفق دانست و 
داد: بی شک تصمیماتِ نشست های 
ملی به مراتب اثرگذارتر و راهگشاتر 
از تصمیمات استانی و محلی است 
متوجه  نیز  را  مجلس  و  دولت  و 
کلانشهرها  شهری  مدیریت  اراده 
برای رفع موانع پیش روی شکوفایی 

گردشگری می سازد.
که  آنطور  گفت:  اردکانی  خلیلی 
اصلی  مسائل  شود  می  مشاهده 
شوراهای  در  واقعی  مشکلات  و 
اسلامی به فراموشی سپرده شده و 
نمایندگان مردم همچون کارکنان 
اداری  مسائل  درگیر  که  ادارات 
شده اند، بیشترین زمان و انرژی 
از  ارسالی  لوایح  بررسی  را صرف 
و  کنند  می  شهرداری ها  سوی 
از  گشایی  گره  برای  کافی  زمان 
نمی  صرف  کلان  های  چالش 
شود. یکی از همین موانع اصلی 
عدم توسعه و شکوفایی زیرساخت 

گردشگری است.
اسلامی  شوراهای  داد:  ادامه  او 

باید  محلی  قانونگذاری  حیطه  در 
موجود  قوانین  اصلاح  دنبال  به 
باشند و ظرفیت ها و فرصت های 
گردشگری را برای صاحبان سرمایه 
این گذر شهرها  از  تا  کنند  بازگو 
حقیقی  یافتگی  توسعه  فرصت 
و  ناپایدار  درآمدهای  با  و  یافته  را 
از  غیرواقعی خداحافظی کنند. ما 
طریق تعامل با یکدیگر و با استفاده 
از ظرفیت های شورای عالی استانها 
سرمایه  حقیقی جذب  موانع  باید 
گذار در کلانشهرها را مرتفع کرده 
شعاری  و  ای  کلیشه  فضای  از  و 

خارج شویم.
خلیلی با بیان اینکه کرج می تواند 
در  گردشگری  توسعه  برای  پلی 
گفت:  باشد  کشور  کلانشهرهای 
کرج با برخورداری از ظرفیت های 
موقعیت  بهترین  دارای  فراوان، 
جغرافیایی، آب و هوایی و منطقه 
ای برای جذب توریسم و سرمایه 
و  پایین  بسیار  ریسک  با  گذاری 

سودآوری بالا است.
رئیس کمیسیون نظارت و تحول 
کرج  شهر  اسلامی  شورای  اداری 
بیان کرد: توسعه گردشگری هم در 
وظایف دولت آمده و هم بخشی از 
دغدغه های مدیریت شهری های 
کشور است و امیدواریم با توسعه 
دست  لازم  نتایج  به  همکاری ها 

پیدا کنیم.

خلیلی اردکانی تاکید کرد:

کرج ؛ پل توسعه گردشگری در کلانشهرهای کشور

مطالعات  و  پژوهش  مرکز  رئیس 
راهبردی شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: بخش عمده مشکلات ساخت 
و ساز دو نقشه ای منهای تبدیل 
واحد مرتفع شده و نگرانی خاصی 
برای سازندگان، طراحان و ناظرین 

وجود ندارد.

سارا  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
و  پرسش  پنل  در  گرد  دشت 
تخصصی  آموزشی  همایش  پاسخ 
به  پاسخ  در  معماری،  مهندسی 
دغدغه یکی از مهندسان معمار در 
خصوص مشکلات ساخت و ساز دو 
نقشه ای در کرج، گفت: به جهت 

عضویت سه تن از اعضای شورا در 
آشنایی  مهندسی،  نظام  سازمان 
با چالش ها و دغدغه های  کامل 
این حوزه وجود دارد و باید گفت 
که ماحصل ساخت و ساز دو نقشه 
ای چیزی جز آشفتگی بصری شهر 
افزایش ورودی کمیسیون ماده  و 
اعتراض  بنده  و  است  نبوده  صد 
مهندسان معمار به این آسیب را 

وارد می دانم.
معاونت  داد:  ادامه  مسئول  این 
حدود  کرج  شهرداری  شهرسازی 
۳ یا 4 ماه قبل لایحه ای با عنوان 
شهر  شورای  به  اعیانی«  »تثبیت 
تائیدیه کمیسیون  که  کرد  ارسال 
ماده پنج استان را داشت و بسیاری 
از دغدغه ها و مشکلات را پوشش 
بخش  حاضر  حال  در  دهد.  می 
ساز  و  ساخت  مشکلات  عمده 

واحد  تبدیل  منهای  ای  نقشه  دو 
مرتفع شده و نگرانی خاصی برای 
سازندگان، طراحان و ناظرین وجود 

ندارد.
مطالعات  و  پژوهش  مرکز  رئیس   
شهر  اسلامی  شورای  راهبردی 
کرج در پایان خاطر نشان کرد: رفع 
بخشی از معضل ساخت و ساز دو 
نقشه ای در شهر چیزی نیست که 
به سادگی میسر شده باشد، بلکه 
و  بنده  توسط  بارها  موضوع  این 
سایر همکاران در جلسات شورای 
شهر به نقد و بررسی گذاشته شد 
و با بازخوانی مشکلات ناشی از آن 
و تاثیر مخربش بر طرح تفصیلی و 
توسعه شهری، در نهایت به تصویب 
اعیانی  تثبیت  به  موسوم  لایحه 
منجر شد و به تائید کمیسیون ماده 

پنج استان نیز رسید. 

دشت گرد تاکید کرد؛

رفع مشکل ساخت و ساز دو نقشه ای در کرج در دستور کار 

)به مناسبت ۳1 خرداد، سالروز شهادت دکتر چمران(
امام گفته بود مثل چمران بمیرید،

اگه قراره مثل چمران بمیریم و شهید بشیم
باید مثل چمران زندگی کنیم،
چمران تو یه لحظه شهید نشد

یه عمر شهید زندگی کرد ..
رضا شاعری

واگویه

شهید آوینی: »شیطان در پناه آهن است و ما در پناه 
ایمان«

به نام خداوندی که از همه پهبادها و جنگنده های 
آمریکایی بزرگتر است. 

ای مگس عرصه ی سیمرغ نه جولانگه توست
عرض خود می بری و زحمت ما می داری

خاطرات

شهید  بهشتی: 
دکتر علی شریعتی

جست و جوگری
در مسیر شدن بود

نیایش دکتر شریعتی:
ای خداوند... ای خداوند..

به علمای ما مسئولیت و به عوام ما علم
و به مومنان ما روشنایی و به روشنفکران ما ایمان

و به متعصبین ما فهم و به فهمیدگان ما تعصب
و به زنان ما شعور و به مردان ما شرف

و به پیران ما آگاهی و به جوانان ما اصالت
و به اساتید ما عقیده و به دانشجویان ما نیز عقیده

و به خفتگان ما بیداری و به بیداران ما اراده
و به مبلغان ما حقیقت

و به محافظه کاران ما گستاخی
و به دین داران ما دین و به نویسندگان ما تعهد

و به هنرمندان ما درد و به شاعران ما شعور
و به محققان ما هدف و به نشستگان ما قیام

و به راکدان ما تکان و به مردگان ما حیات
و به کوران ما نگاه و به خاموشان ما فریاد

و به مسلمانان ما قرآن و به شیعیان ما علی
و به فرقه های ما وحدت و به حسودان ما شفا
و به خودبینان ما انصاف و به فحاشان ما ادب

و به مجاهدان ما صبر و به مردم ما خود آگاهی
استعداد  و  تصمیم  همت  ما  ملت  ی  همه  به  و 

فداکاری و شایستگی نجات و عزت ببخش
آمین

تذکر
درِ خیر رو نبندیم رفقا.

در آموزه های اخلاقی، یه عبارتی هست تحت عنوان 
»درِ خیر رو نبستن«.

معنیش میشه این که اگر کسی خوبی ای در حق ما 
کرد، جوری پشیمونش نکنیم که دیگه هیچ وقت اون 

خوبی رو در حق کس دیگری نکنه.
درِ خیر رو نبندیم رفقا.
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مهدی تیموری

رئال  که  بود  گذشته  سال  همین 
مادرید با هدایت »زین الدین زیدان« 
موفق شد برای سومین سال پیاپی 
قهرمانی  جام  با  و  شود  اروپا  فاتح 
یادگاری  عکس  اروپا  های  باشگاه 
بگیرد و تاریخ افتخارآفرینی در این 
مسابقات را به قبل و بعد خودش 
تقسیم کند. اما فصل که تمام شد، 
آغاز  نیز  مادرید  رئال  های  کابوس 
شدند؛ زین الدین زیدان به دلیلی که 
آن را »تغییر« نامید از تیم جدا شد 
و ابرستاره باشگاه یعنی »کریستیانو 
مقصد  به  را  مادرید  نیز  رونالدو« 
تورین ترک کرد. ماجرا به همین جا 
ختم نشد و شروع فصل جدید برای 
هواداران لوس بلانکوس، شروع فصل 
جدیدی از کابوس ها بود. آن ها در 
طول فصل سه بار سرمربی شان را 
تغییر دادند اما در نهایت بدون هیچ 
دستاورد کوچک بزرگی فصل را به 
پایان بردند و موفق نشدند به رتبه 
ای بهتر از سومی در لالیگا دست 

پیدا کنند.

شرایط امروز پرسپولیس بی شباهت 
به رئال مادرید در تیرماه سال گذشته 
نیست! سرخ های پایتخت از پس سه 
قهرمانی پیاپی لیگ برتر می آیند 
با ثبت رکوردهایی جادوانه، اسم  و 
خودشان را در تاریخ لیگ برتر برای 
همیشه ثبت کردند. و حالا آن دوران 
»پسا قهرمانی« که رئال گرفتارش 
پرسپولیس  گیر  گریبان  بود،  شده 
»برانکو  تازگی  به  است.  ایران شده 
و  شده  جدا  باشگاه  از  ایوانکویچ« 
تیم  تاثیرگذار  ستارگان  از  تعدادی 
»علیرضا  و  علیپور«  »علی  مثل 
بیرانوند« نیز ساز جدایی کوک کردند 
و قصد لژیونر شدن دارند. رئال مادرید 
با آن همه دبدبه و کبکبه در فصلی 
دچار  بحرانی  به چنان  که گذشت 
شد، چرا باید خیال کنیم پرسپولیس 

دچار نمی شود؟
اگر واقع بین باشیم با وضعیتی که 
مدیریت باشگاه دارد و تجربه های 
پیشین ثابت کرده است، قطعا اگر 
آقایان از همین حالا دوران با شکوه 
حضور برانکو را به عصر طلایی جدید 
باد  نزنند و در  پیوند  برانکو«  »پسا 
ببرد،  اخیر خوابشان  قهرمانی های 
باید منتظر هر اتفاقی در فصل پیش 
تیمی  باشیم؛  پرسپولیس  برای  رو 
که فصل آینده باید در آسیا هم به 
میدان برود و افتضاحی که این فصل 
به جا گذاشت را به دست فراموشی 

بسپارد. وقتی می گوییم هر اتفاقی 
منظور این است که مانند مادریدی 
ها ممکن است پیروزی در بازی های 

خانگی نیز آرزو شود!
در  دقیقا  اتفاقی  چه  دانیم  نمی 
باشگاه برای انتخاب سرمربی آینده 
در حال رخ دادن است. عادت کرده 
ایم به اینکه روزی نام »یحیی گل 
محمدی« به عنوان سرمربی جدید 
قرارداد  پدیده  با  تازه  که  ها  سرخ 
بسته سر زبان ها بیفتد و روز دیگر 
از »زلاتکو کرانچار« به عنوان گزینه 
خارجی مدنظر باشگاه نام برده شود. 
هر دو سرمربی های قابل احترامی 
هستند و رزومه قابل دفاعی دارند، 
اما شرایط امروز پرسپولیس بیشتر 
یک  به  دفاع،  قابل  رزومه  یک  از 
»کاریزما« و »اقتدار« در همراه کردن 
دارد.  نیاز  باشگاه  با  تیم و هواداران 
تیمی که از موفقیت سیر شده است 
را با رزومه نمی توان به سمت کسب 
موفقیتی دوباره سوق داد بلکه باید 
عطش پیروزی و موفقیت را دوباره در 
این باشگاه دمید. اتفاقی که در رئال 

مادرید »خوان لوپتگی« و »سانتیاگو 
وجود  با  ها  آن  و  نیفتاد  سولاری« 
اینکه تیم هایشان بازی های زیبایی 
ارائه می دادند، اما در کسب پیروزی و 

زدن ضربه نهایی ناکام بودند.
مقصود نگارنده ابدا این نیست که 
مدیران باشگاه باید صرفا دنبال مربی 
بروند،  مقتدر  و  کاریزماتیک  های 
از  ها  ویژگی  این  به  اما حواسشان 
یحیی  باشد.  هم  خوب  مربی  یک 
عملکرد  پدیده  در  محمدی  گل 
درخشانی داشته است اما آوردن او 
در این شرایط که با باشگاه پدیده 
قرار دارد در وهله اول اخلاقی نیست 
و دوما آوردن یحیی یا دیگر مربیان 
»کریم  مانند  پرسپولیسی  جوان 
های  مهره  این  سوزاندن  باقری«، 
بهتر  است.  باشگاه  برای  دار  آینده 
نیست ابتدا با یک مربی بزرگ این 
عبور  سلامت  به  را  خطرناک  دره 
متعادل  شرایط  به  را  تیم  و  کنیم 
ها  یحیی  روی  سپس  بازگردانیم، 
و کریم باقری ها حساب باز کنیم؟ 

قضاوت با خودتان...

از اشتباهات رئال مادرید درس بگیرید؛

بحران بیخ گوش پرسپولیس  ستاره های بلاتکلیف لیگ برتر و...
بمب هایی که هنوز منفجر نشدند!

نزدیک به چهل روز تا شروع فصل جدید لیگ برتر زمان 
باقی مانده و هنوز تکلیف چند ستاره لیگ برتر مشخص 
نشده است. پاتوسی و وریا غفوری هواداران استقلال را نگران 
کرده اند و هر روز خبر جدیدی در مورد پیشنهادهای بیرانوند 
و علیپور در پرسپولیس به گوش می رسد. تمدید نکردن 
کی روش استنلی آرامش را از قلعه نویی گرفته و تکلیف 
ادامه یا قطع همکاری سه کاپیتان تیم ملی با تراکتورسازی 
هم مشخص نشده است. لوسیانو پریرا و رضا اسدی هم 
دیگر بازیکنانی هستند که با قطعی نکردن وضعیت فصل 
آینده شان، شاید در ادامه روزهای نقل وانتقالات حسابی سر 

و صدا به پا کنند.

پرسپولیس
با جدایی برانکو، رفتن ستاره های این تیم هم می تواند 
حسابی هواداران پرسپولیس را نگران کند. در این میان 
تیم  چند  وسوسه کننده  پیشنهاد  بر  مبنی  زمزمه هایی 
می شود.  شنیده  هم  پرسپولیس  ستاره های  به  خارجی 
علیرضا بیرانوند بیشتر از همیشه به لژیونر شدن نزدیک 
شده است. به نظر می رسد علی علیپور هم برای فصل 
محمد  دهد.  ادامه  را  فوتبالش  ایران  از  خارج  در  آینده 
نادری هم هنوز نتوانسته رضایت دائمی مدیران باشگاه 

بلژیکی را جلب کند. 

استقلال
است.  پاتوسی  آبی ها حفظ  همچنان جدی ترین دغدغه 
از  آوردن دل سکوها، کمتر  به دست  برای  ستاره ای که 
یک نیم فصل زمان لازم داشت. البته همچنان تکلیف دیگر 
ستاره این تیم یعنی وریا غفوری هم مشخص نشده است. 
بازیکنانی مانند فرشید اسماعیلی، پژمان منتظری و علی 
کریمی هم قرارداد فصل جدید را امضا نکردند و احتمال 

جدایی آن ها نیز وجود دارد.

تراکتورسازی
لیگ  در  ملی  تیم  کاپیتان  سه  نیست  مشخص  هنوز 
نوزدهم هم با تراکتورسازی ادامه می دهند یا خیر. اشکان 
قرارداد  حاج صفی  احسان  و  شجاعی  مسعود  دژاگه، 
مشروط برای سه فصل امضا کرده بودند که ابتدای هر 
فصل در صورت توافق طرفین ادامه پیدا می کند؛ اتفاقی 
که هنوز برای فصل جدید رخ نداده است. بعد از این 
سه بازیکن هم نوبت به ستاره های دیگر این تیم نظیر 
آنتونی استوکس می رسد که باید تکلیف فصل بعدشان 

را مشخص کنند.

سپاهان
امیر قلعه  نویی جزو اولین مربیانی بود که قرارداد فصل 
بعدش را تمدید کرد و خیلی زود شروع به جذب چند 
منصوری  مرتضی  و  حسینی  محمدرضا  نظیر  بازیکن 
کرد. البته مهم ترین دغدغه قلعه نویی حفظ ستاره 195 
سانتی متری تیمش است. کی روش برای فصل آینده با این 
باشگاه قرارداد ندارد، اتفاقی که آرامش را از تیم قلعه نویی 
سلب کرده است. محمد ایران پوریان هم در مصاحبه ای 
اعلام کرده بود که یک هفته به مدیران این باشگاه فرصت 

داده تا خواسته های او را ارزیابی کنند.

سایر ستاره  ها
هر دو آقای گل فصل قبل ساز جدایی کوک کرده اند. شیمبا 
یک روز استقلالی می شود و روز دیگر خبر توافق با پدیده به 
گوش می رسد. جواد نکونام هم اصرار زیادی برای حفظ او 
دارد. رضا اسدی بهترین بازیکن فصل قبل سایپا هم با چند 
تیم مذاکره کرده و احتمالا فصل بعد در تیمی جز سایپا 

لیگ را ادامه خواهد داد.

دریچه

سرمربی استقلال در اولین نشست 
خبری خود در مراسم معارفه شرکت 

کرد.
آندرا استراماچونی سرمربی استقلال 
خبری  نشست  اولین  در  حضور  با 
مدیریت  از  دارم  ویژه  تشکر  گفت: 
دیروز  باشگاه.  مدیره  هیات  و 
خوش آمدگویی گرمی دیدم که امروز 
بهتر هم شد. مفتخر هستم که در این 
جا حضور دارم و مسئولیت مهمی به 

عنوان سرمربی استقلال دارم.

رابطه خوب ایران و ایتالیا و 
هواداران استقلال اصلی ترین 

دلایل حضور من هستند 
او افزود: از آقای سفیر تشکر می کنم. 
یکی از دلایلی که این پیشنهاد را 
قبول کردم، رابطه خوب ایران و ایتالیا 
بوده است. من می دانم سختی هایی 
در ایران تجربه خواهم کرد. فوتبال 
و  دارد  تفاوت هایی  ایتالیا  و  ایران 

طبیعی است که هواداران و باشگاه از 
من بخواهند که استایل فوتبال ایتالیا 

را در استقلال پیاده کنم.
تشکر  گفت:  استقلال  سرمربی 
و  است  استقلال  هواداران  از  آخرم 
آن ها یکی از دلایل اصلی بودند که 

پیشنهاد استقلال را قبول کردم.

می خواهیم به اهدافمان برسیم
سرمربی استقلال درباره شناختش از 
فوتبال ایران پیش از حضور در ایران و 
دستیاران احتمالی اش که نام رحمان 
شده،  دیده  آن ها  بین  هم  رضایی 
توضیح داد: صادقانه بگویم که وقتی 
خطیر با من تماس گرفت، شناختی 
از فوتبال ایران نداشتم اما پس از آن 
تلاش کردم که درباره فوتبال ایران 
یاد بگیرم و با کمک مسئولان باشگاه 
این شناخت را بیشتر کنم. من همراه 
خودم سه مربی حرفه ای آوردم که دو 
نفر آن ها تکنیکال و یک نفر بدنساز 

است. از باشگاه خواستم که یک مربی 
تکنیکال، یک مربی دروازه بان و یک 
آنالیزور به من معرفی کنند. درباره 
با  ایجنتش  بگویم که  باید  رحمان 
ما یکی است و تجربه بازی در ایتالیا  
و ایران  را دارد. با رحمان صحبت 
کردیم و تجربه بازی در دو کشور را 
به ما  منتقل کرد ولی در حال حاضر 
به طور رسمی در کادرفنی ما حضور 

ندارد ولی از او تشکر می کنم.
استراماچونی درباره اهداف بزرگش 
هر  در  کرد:  اظهار  استقلال  در 
پیروز  می خواهند  همه  تورنمنت 
به  قدم  ما هم می خواهیم  و  شوند 
قدم جلو برویم و بهتر شویم تا به 

اهدافمان برسیم.

حمله باعث فروش زیا
 می شود!

استراماچونی در ادامه صحبت های 
خود درباره سبک بازی استقلال با 

حضور او گفت: در ایتالیا اصطلاحی 
باعث  »حمله  می گویند  که  هست 
فروش زیاد می شود« و مثلاً فیلمی 
که خیلی خوب باشد، فروش زیادی 
هم دارد. این بازی دفاعی است که 
باعث می شود شرایط خیلی خوب 
همیشه  من  تیم های  نرود.  پیش 
برای  اما  کرده اند،  بازی  هجومی 
انتخاب اینکه چگونه بازی کنیم، باید 
توانایی بازیکنان را ببینیم. تا شناخت 
پیدا نکنم، نمی توانم نتیجه ای بگیرم.

واکشن تند روابط عمومی 
استقلال به سوالات حاشیه ای

مدیر روابط عمومی استقلال واکنش 
تندی به سوالی مبنی بر این که آیا 
استراماچونی قبل از حضور در ایران 
با شفر مشورت کرده است نشان داد. 
اما سرمربی استقلال در پاسخ به این 
سوال گفت: او مربی باتجربه ای است 

اما من مشورتی با او نکردم.

استراماچونی: 

تیم های من همیشه هجومی بازی کرده اند
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به  اینکه  درباره  صادق  محمدرضا 
آیا  کرواسی  در  ایران  سفیر  عنوان 
ارتباط  در  برانکو  با  مدت  این  در 
مسئولان  داشت:  اظهار  است،  بوده 
وزارت ورزش  و  پرسپولیس  باشگاه 
از بنده درخواست کردند که با برانکو 
صحبت و او را برای بازگشت به ایران 
متقاعد کنم. به همین دلیل در این 
گفت وگو  بار   4 مربی  این  با  مدت 
کرده و درخواست باشگاه را به ایشان 

منتقل کردم.
وی ادامه داد: برانکو شخصیت محترمی 
و  ایران  برای  ویژه ای  احترام  و  است 
مردم کشورمان قائل است اما در این 
مذاکرات به من گفت که به دلایل 
شخصی ترجیح می دهد از پرسپولیس 
جدا شود. او ۳-2 بار به من گفت که 
پرسپولیس  در  حضورش  سال های 
جزو بهترین سال های زندگی شخصی 

و حرفه ای اش بوده است.
سفیر ایران در کرواسی عنوان کرد: 

که  گفت وگویی  دور   4 در  برانکو 
داشتیم گفت که یک مربی حرفه ای 
است و ترجیح می دهد در این مقطع 
هواداران  و  ایران  در  دوستانش  با 
از  او  کند.  خداحافظی  پرسپولیس 
حمایت های بخش های مختلف در 

ایران تشکر و قدردانی کرد.
این  در  برانکو  اینکه  درباره  صادق 

به  مالی  مسائل  از  مذاکرات حرفی 
دلیل  را  موضوع  این  و  آورده  میان 
جدایی اش اعلام کرده یا نه، تصریح 
کرد: مسئولان باشگاه پرسپولیس به 
من گفتند که طلب و حتی پیش 
آماده  برانکو  آینده  فصل  پرداخت 
است و من هم این مطلب را به این 
مربی انتقال دادم. برانکو اما در این 

مذاکرات حرفی از پول به میان نیاورد 
و نگران مسائل مالی نبود. او اطمینان 
به  بابت  این  از  مشکلی  که  داشت 

وجود نمی آید.
درباره  کرواسی  در  ایران  سفیر 
به  برانکو  پیوستن  از  پس  اینکه 
الاهلی، مطالبات او از سوی باشگاه 
پرسپولیس پرداخت نشده و سرمربی 
به  تهدید  هم  سرخپوشان  پیشین 

شکایت به فیفا کرده، گفت:
 برانکو چیز در این باره به من نگفت 
و گلایه ای هم از بابت مسائل مالی 
نکرد. به او گفتم پولش آماده است و 
می تواند تحویل بگیرد اما او حرفی در 

این باره به من نزد.
صادق یادآور شد: برانکو شخصیت 
محترم و مورد احترام همه ما است 
و باید از او قدردانی کرد که با کمک 
استعدادها و توانایی بازیکنان ایرانی 
را  بزرگی  موفقیت های  توانست 

کسب کند.

صادق، سفیر ایران در کرواسی:

شایعه در شهر: چهار بار با برانکو  مذاکره کردم!
سولسشر خواهان فروش

پوگبا است!
از  اوله گنار سولسشر،  انگلیسی مدعی شدند  رسانه های 
روسای باشگاه یونایتد خواستار فروش پل پوگبا شده تا 

دست او برای خرید بازیکنان مورد نظرش باز شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، درحالیکه شایعات درباره آینده 
پل پوگبا، ستاره فرانسوی منچستریونایتد این روزها به 
اوج رسیده و خود پوگبا هم اخیراً تایید کرده بود که به 
دنبال چالشی جدید می گردد، برخی رسانه های ورزشی در 
انگلیس مدعی شدند اوله گنار سولسشر، سرمربی یونایتد از 
روسای این باشگاه خواسته پل پوگبا را به فروش برسانند 
تا از نظر مالی دست او برای جذب بازیکنان مورد نظرش 

باز شود.
مهم ترین تیم هایی که از آنها به عنوان مقاصد احتمالی 
پوگبا نام برده می شود رئال مادرید و یوونتوس هستند. تا 
پیش از این مدیران یونایتد به صورت رسمی اعلام کرده 
بودند که قصد فروش پوگبا را ندارند اما حالا به نظر می رسد 
با اصرار سولسشر، ممکن است نظر مدیران این باشگاه تغییر 

کند.
لیگ  در  آینده  فصل  که  منچستریونایتد  می شود  گفته 
قهرمانان حضور نخواهد داشت تنها 100 میلیون پوند برای 
خریدهای تابستانی در اختیار سولسشر گذاشته و بعد از 
انجام  به زودی  انتقال آرون وان بیساکا که  نهایی شدن 
خواهد شد، برای سولسشر تنها 2۷ میلیون پوند دیگر باقی 
خواهد ماند. به همین دلیل است که سرمربی نروژی یونایتد 
مجبور است برای جذب بازیکنان بیشتر نیم نگاهی به فروش 

بازیکنان خود داشته باشد.

آاس: 
رئال قصد جذب نیمار را ندارد

نشریه مادریدی آاس امروز ادعا کرد که سران رئال هیچ 
تمایلی برای جذب ستاره برزیلی پی اس جی ندارند.

نیمار ستاره برزیلی 2۷ ساله پی اس جی بار دیگر به کانون 
شایعات نقل و انتقالاتی بدل شده است. او از یک سال و نیم 
پیش به یکی از گزینه های خرید جدی رئال بدل شده و 
حتی فلورنتینو پرز، رئیس رئال در مراسم اهدای توپ طلای 
سال 2018 در پاریس، رسما از علاقه اش برای جذب نیمار 
خبر داد. ابراز علاقه ای که باعث خشم رونالدو شد و از همان 

جا رابطه او با پرز به سردی گرائید. 
رونالدو تابستان گذشته از رئال جدا شد اما نیمار بر خلاف 
تصورات پرز، حاضر نشد هیچ چراغ سبزی به رئال نشان 
دهد و حتی یک پیغام کوتاه هم از جانب او دریافت نشد تا 

باعث یک ناامیدی مطلق شود.
پس از اظهارات اخیر ناصر الخلیفی)مدیر پی اس جی( و 
تیره شدن روابط او با نیمار، اخیرا شایعات زیادی در مورد 
جدایی ستاره برزیلی از پی اس جی شنیده می شود. در 
بارسا می گویند او قصد بازگشت دارد ولی اخباری در مورد 

تمایل او برای پیوستن به رئال نیز شنیده می شود.
روز گذشته انتشار عکسی از نیمار در کنار بنزما و سپس 
بر  نیمار،  سوی  از  زیدان  اینستای  پست  کردن  لایک 
آتش شایعات اضافه کرد اما واقعیت این است که پرز در 
نظرسنجی از دیگر اعضای رسمی رئال، متوجه شده است 
که کمتر تمایلی برای جذب نیمار وجود دارد و آنها کیلیان 

امباپه را ترجیح می دهد.
مصدومیت های متعدد نیمار از یک طرف و اتهام تجاوز 
جنسی او به یک مدل برزیلی از سوی دیگر، باعث شده تا 
علاقه رئال برای جذب نیمار کم و کمتر شود و  حتی دو 
چراغ سبز اخیر نیمار به رئال هم تغییری در این ایده ایجاد 

نخواهد کرد.

دریچه

مربی گلرهای تیم فوتبال استقلال 
گفت: برای دروازه بان دوم یک گلر در 
کیفیت سیدحسین حسینی جذب 
می کنیم. بهزاد غلامپور بعد از مراسم 
معارفه آندره آ استراماچونی سرمربی 

جدید تیم استقلال درپاسخ به این 
سؤال که شرایط آبی پوشان را چطور 
ارزیابی می  کند و چرا این تیم طی 
سال های اخیر قهرمان نشده است، 
گفت: این مسائل در حیطه باشگاه 
آن  درباره  نمی توانم  من  و  است 

صحبت کنم.
وی در خصوص دروازه بانان استقلال 
گفت: حسین حسینی فعلًا  هست 
تا یک دروازه بان در سطح او جذب 

کنیم. 
آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
به  استقلال گلری در حد حسینی 

عنوان دروازه بان دوم جذب می کند، 
گفت: بله، همینطور است باید حتماً  
در حد او بگیریم به هر حال ممکن 
است او مصدوم شود یا سه اخطاره  
شود ما در سه ام شرکت می کنیم و 
حتماً گلری در سطح حسینی بگیریم.

مربی گلرهای استقلال در پاسخ به 
دروازه بان  منادی  آیا  که  این سؤال 
سایپا به آبی پوشان اضافه می شود یا 
خیر، گفت: این موضوع شایعه است 
و تصمیمی در این مورد گرفته نشده 
از  منادی  از خداحافظی  است. من 
سایپا اطلاعی ندارم  ولی اگر شما 

اطلاعاتی دارید به من بگویید.
وی در پاسخ به این سؤال که ظاهراً 
وی مدعی شده بود گلرهای استقلال 
گفت:  شوند،  جذب  او  نظر  با  باید 
شما به غیر از این شک دارید؟ آقای 
استراماچونی از وضعیت گلری که ما 
می خواهیم یا خیر می شوند و نظر 
اما من در مورد  را می دهند  نهایی 

گلرها تصمیم گیری خواهم کرد.
وی در پاسخ به این سؤال که آیا از 
جدایی رحمتی اطلاع داشت یا خیر، 
گفت: اگر زودتر به استقلال می آمدم 

اجازه جدایی به وی نمی دادم.

غلامپور، مربی دروازه بانان استراماچونی؛

زودتر می آمدم نمی گذاشتم رحمتی برود

برتری  از  با وجود گذشت دو روز 
مقابل عنابی ها در مرحله گروهی 
کوپاآمریکا سرمربی پرتغالی کلمبیا 
بار دیگر به سختی هایی که در این 

بازی کشید، اشاره کرد.
برنامه  ویژه  در  الکاس  شبکه 
بازی های کوپا آمریکا به  از  خود 
بررسی اتفاقات رخ داده در حاشیه 
بازی قطر با کلمبیا پرداخت و به 
و  پرتغالی  سرمربی  از  قولی  نقل 
قدرت  به  تا  کرد  اشاره  سرشناس 
بالای این روزهای میزبان آتی جام 

جهانی 2022 بپردازد.
در  که  برنامه  این  از  بخشی  در 
سایت الکاس نیز پوشش داده شد، 
است:»در  آمده  روش  قول کی  از 
بازی با قطر سختی زیادی کشیدم 
چون می دیدم شاگردانم قادر به 
بسا  چه  نبودند.  برتری  گل  زدن 
اگر در دقایق پایانی خوش شانسی 
با  بازی  بود  ممکن  آوردیم  نمی 
از  امتیاز  دو  و  شود  تمام  تساوی 

دست بدهیم«.
سرمربی سابق تیم ملی ایران و این 

روزهای کلمبیا در ادامه افزود:» به 
بازیکنان کلمبیا هشدار داده بودم 
چون  باشند  قطر  مراقب  باید  که 
به  گذشته  سال  هشت  در  کاملا 
در  چگونه  آنها  بودم  دیده  چشم 
مسیر درست پیشرفت قرار دارند. 
دیدید که حرف من اشتباه نبود و 
میزبان جام جهانی نشان داد هیچ 
تیمی نباید آنها را دست کم بگیرد«.
پوشش  با  ادامه  در  الکاس  شبکه 
های  بش  و  خوش  از  تصاویری 
کی روش با تعدادی از ستاره های قطر 

مدعی شد او به خوبی بازی روانی را در 
حواشی این بازی ارائه کرد.

کی روش: جلوی قطر سختی زیادی کشیدم
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رئیس قوه قضائیه در نخستین 
جلسه شورای عالی پیشگیری 
از وقوع جرم بر مأموریت همه 
حوزه  در  کشور  در  دستگاه ها 

پیشگیری از جرم تأکید کرد.

به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 

نقل از فارس، نخستین جلسه 
شورای عالی پیشگیری از وقوع 
جرم به ریاست آیت الله رئیسی، 

رئیس قوه قضاییه برگزار شد.
ابتدای  در  قضاییه  قوه  رئیس 
این جلسه با بیان اینکه اولین 
جلسه شورای عالی پیشگیری 
از وقوع جرم با حضور اعضای 
نهادهایی که  و  قوه  از سه  آن 
از  پیشگیری  در  جدی  نقش 
می  تشکیل  دارند،  وقوع جرم 
شود، اظهار کرد:  پیشگیری از 
وقوع جرم موضوعی است که 
قبل از این که لازم باشد برای 
آن دلایل نقلی بیان کنیم، به 
میزان کافی دلیل عقلی وجود 
دارد که قبل از وقوع جرم باید 
تمهیداتی برای پیشگیری از آن 

اندیشیده شود.

به  و  تردید  بدون  افزود:  وی 
ها  دستگاه  همه  عام  معنای 
پیشگیری  ماموریت  کشور  در 
از وقوع جرم و ناهنجاری را بر 

عهده دارند.
بر  تاکید  با  رئیسی  الله  آیت 
در  را  دستگاهی  هیچ  اینکه 
نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ماموریت  که  شناسیم  نمی 
پیشگیری از وقوع جرم را در 
عهده  بر  خود  وظایف  عداد 
نداشته باشد، خاطر نشان کرد: 
در وظایف همه دستگاه های 
فرهنگی و اقتصادی و اجتماعی 
اقدامات،  همه  با  ارتباط  در  و 
مسئله پیشگیری یک مسئله 

روشن و بدیهی است.
وی با بیان این که جامعه بری 
از جرم و جنایت و ناهنجاری و 

همگان  مطلوب  سالم،  و  پاک 
است، تصریح کرد: این موضوع 
در  مدیران  که  می طلبد 
عرصه های مختلف هم اندیشی 
و هم گرایی برای پیشگیری از 

وقوع جرم داشته باشند.
رئیس قوه قضاییه افزود: تاکنون 
در دستگاه های مختلف اجرایی 
و قضایی اقداماتی در این حوزه 
نیروی  و  است  شده  انجام 
انتظامی و سمن ها و نهاد های 
داده  انجام  اقداماتی  مردمی 
در سال 94  قانونگذار  اما  اند؛ 
به  که  کرد  تصویب  را  قانونی 
موجب آن شورایی عالی مرکب 
از قوای سه گانه در نظر گرفته 
برای  و  آیند  هم  گرد  تا  شد 
کیفیت پیشگیری از وقوع جرم 

اندیشه کنند.

رئیس قوه قضائیه:

همه دستگاه ها مأموریت پیشگیری از وقوع جرم دارند

هنری

 آگهي مناقصه عمومي یک مرحله اي - نوبت اول
به استناد ماده 63 آیین نامه مالی و معاملاتی

دانشگاه های علوم پزشکی 

 نام سازمان : مرکز آموزشی درمانی شهید رجائی کرج  
موضوع : واگذاری واحد خدمات   

محل دریافت اوراق: دبیرخانه مرکز آموزشی درمانی شهید رجائی کرج  )واقع 
در ساختمان رازی( با ارائه معرفی نامه از طرف شرکت با مهر امضاء و اخذ رسید 

مدارک مربوطه را تحویل گیرند
مهلت دریافت اوراق: به مدت5 روز از تاریخ 1398/4/3  لغایت  1398/4/9 

مهلت قبول پیشنهادات )تحویل پاکات(:  به مدت 10روز تاریخ 1398/4/10 لغایت 
1398/4/20 محل تحویل پاکات مناقصه دبیرخانه حراست مرکز  واقع در )طبقه 

همکف ساختمان بخش های بستری شماره یک( می باشد. 
میزان سپرده تضمین شرکتدر مناقصه  387.000.000ریال به صورت

مدیریت  رفاه شعبه  بانک  نزد  به حساب جاری 218125471  واریزی  فیش 
درمان کرج کد 668یا ارایه ضمانت نامه بانکی)بجز بانک اقتصاد نوین( بنام 
مرکز آموزشی درمانی شهید رجائی کرج که مدت ضمانت نامه نبایدکمتر از 

3 ماه باشد.
تذکر1: جهت دریافت اوراق مناقصه از دبیرخانه مرکزی واقع در ساختمان 
رازی بخش اداری  ، ارائه فیش واریزی به مبلغ 300/000 ریال به حساب جاری 
218125458 نزد بانک رفاه شعبه مدیریت درمان  کرج  کد 668به نام مرکز 

آموزشی درمانی شهید رجائی کرج  و معرفی نامه شرکت الزامی می باشد.
تذکر2: در صورت دریافت تذکر یا اخطار کتبی بابت طرف قرارداد بودن با 
دانشگاه و واحدهای تابعه آن، متقاضی حق شرکت در مناقصه را نخواهد داشت.

پرداخت هزینه چاپ آگهی ها به عهده برنده مناقصه می باشد.
کارفرما در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مجاز و مختار می باشد.

نشانی سازمان : کرج - حصارک - مرکز آموزشی درمانی شهید رجائی کرج 
ساعت کاری مرکز  از روز شنبه تا پنج شنبه ، ساعت 7/30  لغایت 14/30 می باشد.

شماره تماس:  02634502008
شناسه آگهی: 505960

هدیه  رهبر معظم انقلاب
به دکتر شریعتی

مقام معظم رهبری حدود ۵ سال پس از قیام ۱۵ خرداد 
در سال ۱۳۴۸ )۱۶ ذی حجه ۱۳۸۹ هجری قمری( 
کتاب »مسلمانان در نهضت آزادی هندوستان« را که 

نوشته خود ایشان بود به دکتر شریعتی هدید دادند.
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

۷

محمدحسین سیفی

که  شد  آغاز  وقتی  دوم  جهانی  جنگ 
آلمانِ نازی به خاک لهستان حمله کرد 
و نیمه غربی این کشور را به تصرف خود 
درآورد. تا قبل از آن، هیتلر و کابینه اش 
دولت مستقر و قانونی کشور آلمان بودند 
و برای خودشان دفتر و دستکی به راه 
انداخته بودند. نازی ها قوانین بی رحمانه 
ای وضع و افکار فاشیستی را به مملکت 
خود تحمیل می کردند و همچنین از هر 
معاهده ای هم که دلشان می خواست 
خارج می شدند. اما تا قبل از حمله به 
کاری  آلمان  با  نه  کس  هیچ  لهستان، 
داشت و نه جلوی هیتلر را می گرفت 
به  دنیا  تمام  در  نازی  و  و وجود هیتلر 
اگر  احتمالا  می شد.  رسمیت شناخته 
آلمان نیمه غربی لهستان را اشغال نمی 
لوث  از  دنیا  در  هیچکس  کک  کرد، 
وجود فاشیست در سرتاسر آلمان نمی 
گزید. شاید اگر هیتلر سودای گسترش 
فاشیسم در دنیا را نداشت، مانند خیلی 

رهبران بی رحم و سخت جان پیش از 
تا سال های سال می توانست بر  خود 

آلمانِ نازی حکومت کند.
حال این معادلات را با آمریکای »دونالد 
ترامپ« یک بار دیگر مرور کنید. دونالد 
حقوق  دوباره  کردن  زنده  با  ترامپ 
قصد  و  آمد  کار  روی  ها  آمریکایی 
مکزیک  و  کشورش  میان  دیوارکشی 
بیشتر  هرچه  ورود  جلوی  تا  داشت  را 
سال  یک  بگیرد.  را  مکزیکی  مهاجرین 
است که از برجام نیز خارج شده و زیر 
بار هیچ تعهدی نمی رود. خیلی ها می 
گویند او منافع کشورش برایش اهمیت 
دارد و خط قرمز او »آمریکا« است و از این 
نظر او را ستایش می کنند که از حقوق 
اما  آید.  نمی  کوتاه  شهروندان کشورش 
بخش دیگری از معادلاتی که بالا گفتیم، 
مداخله هیتلر در لهستان برای گسترش 
سلطه نازیسم بود. به نظر شما از وقتی 
ترامپ آمده، سیاست های خارجی آمریکا 
مداخله جویانه و سرکوبگرانه نبوده است؟

عصر پنجشنبه خبر رسید که یک پهپاد 
آمریکا فوق پیشرفته در آب های ایران 
سپاه  هدف  مورد  جاسوسی  حال  در 
پاسداران قرار گرفته و منهدم شده است. 
علی برکت الله ! از وقتی این خبر دنیا 
آمریکا و  تا همین لحظه،  فرا گرفت  را 
»دونالد ترامپ« حیرت زده از سیلی ای 

که خوردند تنها به یک توئیت در توئیتر 
و یک سری شایعه پراکنی در رسانه ها 
نظامی  به حمله  ایران  تهدید  بر  مبنی 
نتوانسته  هنوز  ظاهرا  و  کرده  بسنده 
خودش را پیدا کند. اما مساله اینجاست، 
که این پهپاد روی آب های ایران چه می 

کرده است؟
تحلیل نگارنده این است که آمریکا از این 
پهپاد به عنوان یک تله استفاده کرده تا 
برای حمله به ایران دلیل و توجیه پیدا 
کند اما با حمله نکردن و تهدید، ایران 
را پای میز مذاکره بنشاند و ما را تسلیم 
خود ببیند. اما به این فکر کرده اید که 
اگر ایران تسلیم نشود، چه اتفاقی خواهد 
مانند  ترامپ  آمریکای  دانم  نمی  افتاد؟ 
آلمانِ نازی جرات حمله به خاک کشور 
دیگری را دارد یا نه اما یقین بدانید که 
این حمله از چندین جهت برای آمریکا و 

دنیا سنگین تمام خواهد شد.

اول از همه که مهم ترین آن ها هم می 
باشد، این است که حمله نظامی مستقیم 
قطعا  ایران،  به  آمریکا  مستقیم  غیر  یا 
تبعات سنگینی نه تنها برای آمریکا بلکه 
و  به همراه خواهد داشت  منطقه  برای 
آمریکا به خوبی از این مساله آگاه است 
است.  نداده  بروز  واکنشی  کنون  تا  که 
چرا که بخاطر دور بودن فاصله آمریکا و 
ایران از یکدیگر، پای پایگاه های آمریکا 
در منطقه و کشورهای متحد با آمریکا 
نیز به وسط میاید؛ حمله آمریکا به ایران 
می تواند به حمله ایران به اسرائیل برای 
مقابله به مثل ختم شود و قطعا آمریکا و 
متحدانش چنین چیزی را نمی خواهند.

این  ایران،  به  آمریکا  حمله  اینکه،  دوم 
حد  در  که  دهد  می  ایران  به  را  اجازه 
بمب  که  باشد  داشته  تسلیهات  آمریکا 
اتم را هم شامل می شود. یعنی، ایران 
از فردای حمله آمریکا می تواند به بمب 

اتم دست یابد تا از حمله اتمی احتمالی 
و  بیاورد.  عمل  به  جلوگیری  آمریکا 
که  است  چیزی  خلاف  دقیقا  هم  این 
آمریکایی ها به دنبالش هستند و در تمام 
این سال ها برای هسته ای نشدن ایران 

تلاش می کردند.
سوم، آیا فاجعه ای بزرگتر از آغاز جنگ 
هسته ای میان دو ابر قدرت سراغ دارید؟ 
پایان دنیا برای  جنگ هسته ای یعنی 
کنم  نمی  تصور  زمین.  کره  از  بخشی 
هیچ بنی بشری در دنیا خواستار چنین 
چیزی باشد. مگر اینکه آن شخص مانند 
برتری  و  کشی  نسل  جنون  »هیتلر« 
سلطه  به  جز  چیزی  و  باشد  داشته 
درآوردن تمام دنیا نخواهد که این مساله 
خیلی هم از اخلاقیات »دونالد ترامپ« 
دور به نظر نمی رسد. اگر امروز جلویش 
بتوان  فردا  نیست  معلوم  نشود  گرفته 

موفق به انجام این کار شد!

دونالد ترامپ و اعمال سلطه جویانه:

هیتلر قرن بیست و یکم
در راه است؟

انتخاب بجا و شایسته حضرتعالی بعنوان پژوهشگر برتر سال انجمن ارولوژی ایران 
برای دومین سال متوالی را که نشان از لیاقت و توانمندی شما دارد و موجب سرافرازی 

استان البرز است را تبریک می گوییم.

مهرداد تیموری - صاحب امتیاز و مدیرمسئول روزنامه »دنیای هوادار«

بین المللی

جناب آقای دکتر سیدحسن اینانلو
عضو محترم هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی البرز

مدیرعامل محترم بیمارستان تخت جمشید
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مجید  سعیدی

اصلاح  جریان  خلاف  بر  روزیکه 
معظم  رهبر   ، ایران  در  طلبي 
در  دیدار رسمي  در یک  انقلاب 
فضاي دپیلماتیک ،که همه جهان 
بودند،به  دوخته  آن  به  چشم 
و  ژاپن  وزیر  نخست  آبه  شینزو 
البته حامل پیام امریکا بصراحت 
را  ترامپ  شخص  کرد:  اعلام 
شایسته مبادله هیچ پیامي نمي 
او  به  هم  پاسخي  هیچ  و  دانم 
ندارم و نخواهم داد! غرور ایرانیان 
تجلي یافت .درست همچون هفت 
سال دفاع مقدس که غیور مردان 
کشورمان با دست هاي خالي در 
مقابل قدرت هاي جهاني نه تنها 
سرخم نکردند بلکه با شهادت و 
ایثار و از خودگذشتگي و لبیک 
گویان به نداي رهبرشان به دفاع 

از خاک این سرزمین پرداختند.
پهباد  وقتي  نیز  پنجشنبه  روز 
امریکایي این هواپیماي جاسوسي 

وبدون سرنشین به حریم هوایي 
،غیور  نمود  تجاوز  کشورمان 
پاسداران،  سپاه  پدافندي  مردان 
بیدار ملت  فرزندان همیشه  این 
ایران، چنان آنرا ساقط نمود که 
گویي سیلي دیگري بودبر صورت 

آمریکا و البته ترامپ..!
آفرین بر فرزندان ایران

آفرین برمردان همیشه بیدار
آفرین بر جان برکفان

آفرین بر ملت غیور و صلح طلب 
ایران که اجازه هیچ تعارضي را به 

سرزمینش نمي دهد.
عزیز  جوانان  بر  و  بر خود  امروز 
از  پس  که  بالیم  مي  کشورمان 
چهار دهه تلاش و سازندگي در 
فضاي تحریم و البته بي رحمانه 
ترین تحریم ها در مقابل آرایش 
از  اي  مرتبه  به  دشمن  جنگي 
تکنولوژي و علوم نظامي و دفاعي 
مقابل هر  در  مسلح گردیده که 

تجاوزي یاراي مقابله دارد.
آفرین بر شما شیرمردان سپاه

و  ادعا  بي  مردان  بر شما  آفرین 
قامتان اسلام که علیرغم  راست 
هاي  ودشمني  افتراها  همه 
استکبارغرور ملي را تجلي داده و 

انرا سیقل میدهید.

دلاوري  مرهون  را  امروز  آرامش 
وجود  به  و  هستیم  شما  هاي 
راسخ  رهبري  داشتن  و  شما 
واستواردربرابر قدرت هاي جهاني 

بر خود میبالیم..
فرمودند  راحل  امام  روزیکه 
تواند  نمي  غلطي  امریکاهیچ 

بکند امروز باساقط کردن دومین 
پهباد امریکایي در تجاوز به حریم 
ثابت  کشورمان عملابه جهانیان 
نمي  غلطي  هیچ  آمریکا  کردیم 
تواند بکند و ملت شهید پرور و 
ایران  راست قامت و صلح طلب 

همواره بیداراست و مستحکم

شکار پهباد ، سیلي جدید به امریکا..!

اقدام قابل تحسین وزارت آموزش و 
پرورش در برابر رسانه ها

پرورش  و  آموزش  وزارت  سرپرست  حسینی،  سیدجواد 
دستورالعملی را مبنی بر جلوگیری از ارجاع موارد اختلافی با 
اصحاب رسانه به نهادهای قضایی، خطاب به استان ها ابلاغ کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از معاونت روابط عمومی و 
اطلاع رسانی وزارت آموزش و پرورش، در این دستورالعمل 
آمده است: »در راستای تقویت و حمایت فضای نقد آزاد در 
سطح کشور و کمک به ارتقای فرهنگ پرسشگری در حوزه های 
رسانه به عنوان یکی از رویکردهای جدی مدنظر دولت محترم 
و  انتشار  قانون  و  شهروندی  حقوق  عملیاتی  برنامه های  در 
دسترسی آزاد به اطلاعات، شایسته است هر گونه اختلاف با 
اصحاب رسانه در کمیته ای با حضور افراد زیر مورد بررسی و 
مسائلی فی ما بین با توافق حل و فصل گردیده و از ارجاع آن به 

نهادهای قضایی جلوگیری به عمل آید.
اعضای کارگروه حل اختلاف:

مدیرکل استان )رییس(
رئیس اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی )دبیر(

رئیس حراست )عضو(
رییس اداره ارزیابی عملکرد، بازرسی و پاسخ گویی به شکایات 

)عضو(
نماینده رسانه ها

مشابه این کارگروه در شهرستان ها و مناطق استان نیز تشکیل 
و شروع به کار نماید.«

 سردار حاجی زاده:
می توانستیم هواپیمای آمریکا را هم

با ۳۵سرنشین سرنگون کنیم،
اما نکردیم

فرمانده هوافضای سپاه گفت: 
پهپاد  که  لحظه ای  همان 
شد،  رهگیری  جاسوسی 
دیگری  جاسوسی  هواپیمای 
نزدیکی  در  نیز   P-8 نام  با 
که  بود  پرواز  حال  در  آن 
داشت  سرنشین   ۳5 حدود 
و می توانستیم آن را سرنگون 

کنیم، اما این کار را نکردیم.
فرمانده  زاده  حاجی  سردار 
هوافضای سپاه در جمع خبرنگاران تاکید کرد: آمریکایی ها به 
اخطارهای ما توجه نکردند ضمن اینکه در همان لحظه ای که 
 P-8 این هواپیما رهگیری شد، هواپیمای جاسوسی دیگری با نام
نیز در نزدیکی آن در حال پرواز بود که حدود ۳5 نفر سرنشین 

دارد؛ می توانستیم آن را سرنگون کنیم اما این کار را نکردیم.
وی افزود: در هفته قبل هم خود آمریکایی ها اعلام کردند که 
ایران به سمت ما شلیک کرده است و میخواست ما را سرنگون 
کند، در واقع آن تیر اخطار بود و آنها باز بی توجهی کردند؛ اگر 
قرار بود هواپیمایشان را آن روز که MQ-9 بود سرنگون کنیم، 

همان موقع می زدیم.
فرمانده نیروی هوافضای سپاه تاکید کرد: ما از طریق مسئولین 
وزارت امور خارجه بارها مراتب اعتراض خودمان را اعلام کرده 
ایم، تیر اخطار را شلیک کرده ایم اما باز هم آمریکایی ها بنایی 
ندارند که به قوانین توجهی کنند و در چنین شرایطی مشخص 

است که ما واکنش نشان خواهیم داد.

فرصت استثنایی برای مشتریان بانک مسکن

بخشودگی سود و جرائم تسهیلات
به صورت همزمان

بانک مسکن در راستای اجرای بند »ل« تبصره 16 قانون بودجه سال 1398 
)تنفیذ ماده )2( تبصره 35 قانون اصلاح قانون بودجه سال 1395( هموطنان 
عزیز که قبل از سال 1395 از تسهیلات اعطایی تا سقف یک میلیارد ریال 
استفاده نموده و در بازپرداخت آن دچار مشکل گردیده اند، برابر ضوابط 
اعلامی بانک مرکزی جمهوری اسلامی، در صورت بازپرداخت یک جا و نقدی 

باقیمانده اصل تسهیلات، از بخشش سود و جرایم بهره مند می گردند.

جهت کسب اطلاعات بیشتر به شعبه مربوطه و یا در سایت بانک مسکن
به آدرس www.bank.maskan.ir مراجعه فرمایید.


